

Title (en)
Combination of household appliances

Title (de)
Haushaltsgerätekombination

Title (fr)
Combinaison d'appareils ménagers

Publication
EP 2607825 A2 20130626 (DE)

Application
EP 12197631 A 20121218

Priority
CN 201110445579 A 20111222

Abstract (en)

The combination has two household appliances (127, 129) arranged adjacent to each other, where a gap (G) is provided between the appliances. A covering strip (220) covers the gap. An interconnect structure and the strip are connected with each other in a longitudinal direction. The interconnect structure comprises a plug-in portion, which is formed by a bent tongue (203). The strip comprises an insertion slot (224) or a hole for receiving the plug-in portion. The strip comprises a magnetic element (230) for connecting with a wall of one of the appliances. An independent claim is also included for a device for a household appliances combination.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft eine Haushaltsgerätekombination mit einem ersten Haushaltsgerät (127), einem zweiten Haushaltsgerät (129), wobei das erste Haushaltsgerät (127) und das zweite Haushaltsgerät (129) mit einem Spalt (G) dazwischen nebeneinander angeordnet sind, einer Abdeckleiste (139, 220) zum Abdecken des Spaltes (G) und einer Verbindungsstruktur (133, 203) zum Verbinden mit der Abdeckleiste (139, 220). Erfindungsgemäß wird vorgeschlagen, dass die Abdeckleiste (139, 220) und die Verbindungsstruktur (133, 203) in der Längsrichtung aufeinander aufgesteckt sind.

IPC 8 full level
F25D 23/10 (2006.01); **F25D 23/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
F25D 23/12 (2013.01); **F25D 23/10** (2013.01); **F25D 2400/16** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 20209516 U1 20031030 - MIELE & CIE [DE]
- DE 10001001 A1 20010719 - O & F A LINE GMBH HAUSGERAETE [DE]

Cited by
EP3002533A3

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2607825 A2 20130626; CN 103174706 A 20130626; CN 103174706 B 20170315

DOCDB simple family (application)
EP 12197631 A 20121218; CN 201110445579 A 20111222